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Občas slyším modlitby některých věřících, aby se nám Bůh nebo Ježíš přiblížil nebo aby
přišel Duch svatý.

Na jedné straně rozumím a taky velmi toužím být Pánu Ježíši ještě mnohem blíž a stále
prožívat plnost Ducha a Jeho vedení.
Na druhé straně je biblicky jasné, že pokud jsme opravdu přijali Ježíše, tedy pokud je Ježíš
skrze svého Ducha přímo v nás, pak to je to nejbližší, co se nám mohlo stát! On je nám ze
své strany nejblíž, jak může být.

VÍC TO FAKT NEJDE!

Co ještě by tak mohl Pán Ježíš udělat, aby nám byl blíž? Další kroky jsou už jenom na
nás! Stačí, abychom na Něj zaměřili svoji pozornost, abychom prohlubovali svoji oddanost
a poslušnost vůči Němu, abychom proměňovali svoje smýšlení, abychom Ho častěji
s očekáváním a s důvěrou oslovovali,

abychom Mu říkali, kým pro nás je, abychom s Ním průběžně sdíleli své pocity, strachy,
radosti, pochybnosti, důvěru, naději, touhy…
Máme-li živého Ježíše a Boží Slovo, pak máme úplně všechno, co potřebujeme, abychom
v každé chvíli mohli naplno prožívat Jeho blízkost! Z Jeho strany to opravdu víc nejde…! Pojď
Mu za to spolu se mnou děkovat a radovat se z toho!
Jakub píše: „Přibližte se k Bohu a přiblíží se k vám.“ (Jakub 4,8)

Bourali bariéry!

Na živém tréninku nebo nedlouho po něm účastníci vyprávějí kratičké příběhy, jak zkoušejí
jednotlivé nástroje a principy nebo podnikají jiné významné kroky ve své službě nevěřícím.

Občas referují i trenéři.

https://mostyklidem.cz/lekce/d01
https://mostyklidem.cz/lekce/d10
https://mostyklidem.cz/lekce/d10
https://mostyklidem.cz/nazivo


Víc to fakt nejde!

| 2

Všichni mluvčí nám dali souhlas s tímto způsobem zveřejnění!

Míla: Bourání vlastních bariér (0:51)

Vláďa: Modlitba za kolegy (1:39)

Richard: Moji službu nevěřícím to
zjednodušilo (1:17)
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Jarča: Bourání vlastních bariér (1:05)
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